
 
 
 

  
 
 
Svar på spørgsmål stillet under Byrådets spørgetid den 28. februar 2023 _ 
Borger Rune Larsen 
Kan sagen på Lærkevej 32 behandles på et byrådsmøde? Alternativt kan der snarest muligt 
holdes et møde mellem naboer og bygningsmyndighed? Da sagen er af principiel karakter 
og kan danne præcedens for andre ansøgninger om tilladelser til kæmpesommerhuse? 
 
Hertil svarede borgmester Karina Vincentz: 
Alle sager kan i princippet behandles i Byrådet, hvis et byrådsmedlem begærer den i 
Byrådet. Det er der ingen byrådsmedlemmer, der har gjort indtil videre.  
 
Kan kommunen være behjælpelig med et møde mellem de to derude? Jeg synes måske, at 
I som naboer skulle prøve at finde sammen og få talt om de ting, der er. Jeg ved ikke, 
hvad I ser kommunens rolle kan være i det? Byggetilladelse er givet, og det er den, der 
virker. Hvis I tror, at sådan et møde kan være med til at tage byggetilladelsen tilbage. Det 
kommer ikke til at ske. Svaret er i forhold til den konkrete sag, og jeg har lige redegjort 
for, hvordan Byrådet vil arbejde med det fremadrettet. 
 
--- 
Byggesagsafdelingen har pr. 8. marts 2023 oplyst, at de ikke har yderligere til 
svaret, borgmesteren gav på mødet. 
 
Spørgsmål/svar offentliggøres på kommunens hjemmeside jf. Retningslinjer for spørgetid i 
Odsherred Byråd

8. marts 2023 


